
 
 
 

Zápisnica zo 4. riadneho zasadnutia AS TU 
14. apríla 2011 o 13.30 h 

Trnavská univerzita v Trnave, Univerzitné námestie 1, Aula Pazmaneum 
 
 

Prítomní:  prof. JUDr. Pavel Baláž, CSc., Bc. František Baraniak, Bc. Viktor Binder, doc. PaedDr. 
Hana Borsuková, CSc., prof. MUDr. Miroslav Danaj, CSc., doc. Mgr. Andrej Démuth, PhD., Bc. 
Michal Dlugolinský, ThDr. Ján Ďurica SJ, PhD., Roman Gorelka, Bc. Miroslava Grofíková, doc. 
PhDr. Juraj Hladký, PhD., Mgr. Juraj Janček, Mgr. Jozef Jurík, Bc. Viliam Kall, PhDr.  Miroslav 
Karaba, PhD., doc. JUDr. Soňa Košičiarová, PhD., PhDr. Marek Majdan, PhD., PhDr. Marián Manák, 
PhD., PhDr. Rastislav Nemec, PhD., prof. MUDr., Adriana Ondrušová, PhD., PhDr. Alena Piatrová, 
PhD., PaedDr. Milan Pokorný, PhD., Oliver Selecký, Mária Strenková, JUDr. Peter Varga, Mgr. 
Michal Vrták 
 
Hostia: doc. ThDr. Andrej Filipek SJ, PhD., poverený rektor TU, prof. PhDr. Milan Katuninec, PhD., 
prorektor TU, PhD., Ing. Darina Šottníková, v zastúpení kvestorky TU 

 
 

Program: 
 

1. Otvorenie. 
2. Kontrola uznesení. 
3. Žiadosť doc. Ing. Martina Mišúta, CSc. o opravu zápisnice z 2. riadneho zasadnutia 

AS TU.  
4. Výročná správa TU. 
5. Kritériá na ubytovanie študentov TU v Trnave na akad. rok 2011/2012. 
6. Voľba zástupcu študentskej časti AS TU za člena Komisie pre ubytovanie študentov 

TU v Trnave. 
7. Potvrdenie mandátu zástupcu AS TU v RVŠ na nové funkčné obdobie RVŠ. 
8. Voľba podpredsedu AS TU za zamestnaneckú časť. 
9. Rôzne 

 
 
Bod 1 – Otvorenie 
 
 Štvrté riadne zasadnutie Akademického senátu Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len 
„AS TU“) otvorila doc. JUDr. Soňa Košičiarová, PhD., mim. prof. (ďalej len „predsedníčka 
AS TU“). Ospravedlnila neprítomnosť niektorých členov AS TU a privítala hostí:  
povereného rektora TU – doc. ThDr. Andreja Filipeka SJ, PhD., prorektora TU - doc. PhDr. 
Milana Katuninca, PhD. a Ing. Darinu Šottníkovú, v zastúpení kvestorky TU. 
      Predsedníčka AS TU konštatovala na základe kontroly prezenčnej listiny schopnosť AS 
TU uznášať sa. Informovala členov AS TU, že na Teologickej fakulte TU prebehli doplňujúce 
voľby  a kooptovala zvolených nových členov AS TU – doc. Dr. Theol. Gloriu Braunsteiner, 
PhD. a Mgr. Michala Vrtáka. Informovala tiež, že vzhľadom na zánik členstva v AS TU pani 
Jany Švedovej podľa § 8 ods. 6 písm. c/ zákona o VŠ, zaslala list predsedovi AS 
Pedagogickej fakulty TU so žiadosťou o zorganizovanie doplňujúcich volieb v rámci 
študentskej časti akademickej obce fakulty. 
 V dnešný deň má tak AS TU 40 členov. 
       Vzhľadom na to, že AS TU bol uznášaniaschopný, mohol pristúpiť k voľbe svojich 
pracovných orgánov. AS TU prijal nasledovné uznesenia: 
 
 



Uznesenie AS TU 4R-1/1404011 
AS TU schvaľuje za predsedníčku Volebnej komisie pre voľbu podpredsedu AS TU prof. 

Ondrušovú a za členov VK, ktorí budú vykonávať aj funkciu skrutátorov, Dr. Pokorného a p. Romana 
Gorelku.  
 
Hlasovanie: 
Prítomní:    24 
za:       24           
proti:          0      
zdržal sa:      0  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.  
 
Uznesenie AS TU 4R-2/14042011 
 AS TU schvaľuje za predsedu návrhovej komisie 4. riadneho zasadnutia AS TU dr. Vargu, za 
členov návrhovej komisie za zamestnaneckú časť doc. Borsukovú a za študentskú časť Bc. Grofíkovú.   
 
Hlasovanie: 
Prítomní:    24 
za:       23           
proti:          0      
zdržal sa:      1  
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené.  
 
Uznesenie AS TU 4R-3/14042011 
 AS TU schvaľuje za overovateľov zápisnice 4. zasadnutia AS TU Dr. Piatrovú a Mgr. Juríka 
 
Hlasovanie: 
Prítomní:   24 
za:          23       
proti:         0       
zdržal sa:     1    
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené.  
 
 AS TU prešlo k schvaľovaniu programu rokovania.  
 Predsedníčka AS TU navrhla nový bod programu, a to „Potvrdenie mandátu zástupcu 
AS TU v Rade vysokých škôl na nové funkčné obdobie Rady vysokých škôl“ (ďalej len 
„RVŠ“).  Následne otvorila diskusiu. V rámci rozpravy prebehla diskusia o pozmenení 
poradia bodov programu, z hľadiska počtu prítomných členov AS TU potrebných 
k prerokovaniu a schváleniu bodov programu.   
 Predsedníčka AS TU ukončila diskusiu k návrhu programu a navrhla, aby sa hlasovalo o 
návrhu programu v znení jej pozmeňujúceho návrhu a návrhov k zoradeniu jednotlivých 
bodov. AS TU prešiel k hlasovaniu programu ako celku: 
 
Uznesenie AS TU 4R-4/14042011 
 AS TU schvaľuje program 4. riadneho zasadnutia nasledovne: 

1. Otvorenie 
2. Kontrola uznesení. 
3. Žiadosť doc. Ing. Martina Mišúta, CSc. o opravu zápisnice z 2. riadneho zasadnutia AS TU.  
4. Výročná správa TU. 
5. Kritériá na ubytovanie študentov TU v Trnave na akad. rok 2011/2012. 
6. Voľba zástupcu študentskej časti AS TU za člena Komisie pre ubytovanie študentov TU v 

Trnave. 
7. Potvrdenie mandátu zástupcu AS TU v RVŠ na nové funkčné obdobie RVŠ. 
8. Voľba podpredsedu AS TU za zamestnaneckú časť. 
9. Rôzne. 

 
 



 
Hlasovanie:   
Prítomní:  24 
za:         23       
proti:       0       
zdržal sa:   1    
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené.  
 
Bod 2 – Kontrola uznesení 
 

Predsedníčka AS TU uviedla, že neboli prijaté žiadne uznesenia, ktoré by bolo potrebné 
kontrolovať.  

V rámci tohto bodu informovala členov o zaslaní listu predsedovi Správnej rady TU, 
ktorý bol členom AS TU zaslaný na vedomie, a v ktorom požiadala o zaslanie kópie písomnej 
žiadosti, ktorou predseda SR TU požiadal ministra školstva o stanovisko k voľbám kandidáta 
na funkciu rektora a kópie zápisnice zo zasadnutia SR TU z 2. marca 2011. Uviedla, že takto 
postupovala v súlade s § 9 ods. 1 písm. o/ zákona o VŠ, podľa ktorého sa akademický senát 
verejnej vysokej školy vyjadruje o podnetoch a stanoviskách správnej rady verejnej vysokej 
školy podľa § 41 ods. 7. Informovala, že k dnešnému dňu jej bola doručená len zápisnica zo 
zasadnutia Správnej rady TU. Informovala, že na základe tohto listu vykonalo ministerstvo 
školstva kontrolu, s ktorou predsedníčku nikto neoboznámil a o výsledku prešetrenia sa 
dozvedela z médií.  Podľa zverejnenej informácie TA SR z 8. apríla 2011 ministerstvo 
školstva neodhalilo porušenie predpisov pri voľbe rektora Trnavskej univerzity. Na základe 
tohto zistenia sa bude môcť nový rektor po vymenovaní prezidentom Slovenskej republiky 
ujať funkcie. 

 
Bod 3 – Žiadosť doc. Ing. Martina Mišúta, CSc. o opravu zápisnice 2. riadneho 
zasadnutia AS TU. 
 
 Predsedníčka AS TU stručne informovala o obsahu zaslanej žiadosti doc. Mišúta, ktorú 
preposlala na vedomie členom AS TU. Otvorila diskusiu k tomuto bodu a vyzvala 
overovateľov zápisnice – Dr. Majdana a p. Gorelku, aby sa vyjadrili k žiadosti a návrhom 
v nich obsiahnutých. Vystúpil Dr. Majdan. Podľa jeho názoru bola zápisnica v poriadku, 
stotožnil sa s jej obsahom, ale ako uviedol, nemá problém s osvojením si pripomienok doc. 
Mišúta, pretože jeho pripomienky nemenia obsah zápisnice a podpíše ju znova i upravenú, 
s čím sa stotožnil i pán Gorelka. Prof. Baláž navrhol, aby sa k tejto záležitosti vyjadrila 
tajomníčka AS TU ako zapisovateľka. P. Macášková vyjadrila názor, že pripomienky doc. 
Mišúta nemenia vecnú podstatu zápisnice, ide skôr iba o formálnu stránku, ale v prípade 
schválenia žiadosti senátom, zápisnicu upraví v súlade s pripomienkami.  Dr. Karaba dal na 
zváženie, či ju treba opraviť, pretože pripomienky nie sú vecného charakteru a nemenia 
podstatu. Doc. Hladký navrhol zapracovať návrh doc. Mišúta do zápisnice. Dr. Varga súhlasil 
s tým, že pripomienky nemenia vecnosť zápisnice, no navrhol zápisnicu neopravovať ako 
celok, iba pripojiť list doc. Mišúta k zápisnici, s čím súhlasila i predsedníčka AS TU. AS TU 
prešiel k hlasovaniu a prijal uznesenie: 
  
Uznesenie AS TU 4R-5/14042011 
 AS TU berie na vedomie pripomienky doc. Mišúta k obsahu zápisnice z 2. riadneho zasadnutia 
a ukladá tajomníčke AS TU zabezpečiť ich zverejnenie na internetovej stránke AS TU pripojením k 
zápisnici.  
 
Hlasovanie:   
Prítomní:  24 
za:         22    
proti:        0       
zdržal sa:    2     
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené.  



 
Bod 4 – Výročná správa TU 
 
 Predsedníčka AS TU informovala členov AS TU, že na základe § 9 ods. 1 písm. k/ 
zákona o VŠ AS schvaľuje výročnú správu o činnosti a výročnú správu o hospodárení 
verejnej vysokej školy (ďalej len „VS“) predloženú rektorom.  
 Poprosila povereného rektora TU, doc. ThDr. Andrej Filipka SJ, PhD., ako 
predkladateľa VS o jej predstavenie. Poverený rektor TU okrem iného uviedol, že TU mávala 
v minulosti jednu z najlepšie vypracovaných VS. Informoval o úprave požiadaviek, ktorú 
vydalo ministerstvo, k vypracovaniu tohtoročných VS. Oboznámil tiež členov o priebehu 
zostavovania VS, o spolupráci a vyžadovaní podkladov od jednotlivých fakúlt a ich 
zjednotenie do finálnej podoby.   
 Predsedníčka AS TU otvorila diskusiu. Mala dve pripomienky – k názvu jedného 
z predložených materiálov – upozornila, že na titulnej strane predloženého materiálu chýbajú 
v nadpise slová  „o činnosti“. Prof. PhDr. Milan Katuninec, PhD. prorektor TU, túto chybu na 
mieste opravil. Okrem toho sa spýtala sa, či je potrebné v časti o AS TU vo VS uvádzať 
poradie funkčného obdobia senátorov. Predkladateľ reagoval, že i táto časť VS bola 
vypracovaná na základe usmernenia ministerstva a dal do pozornosti pripravovaný návrh na 
novelu zákona o VŠ.  
 Pretože nik z členov AS TU nemal k VS iné pripomienky, predsedníčka ukončila 
diskusiu a AS TU pristúpil k spoločnému schváleniu oboch predložených materiálov v znení 
akceptovanej pripomienky ohľadne úpravy názvu VS:  
 
Uznesenie AS TU 4R-6/14042011 
 AS TU schvaľuje Výročnú správu o činnosti Trnavskej univerzity v Trnave za rok 2010 
a Výročnú správu o hospodárení Trnavskej univerzity v Trnave za rok 2010. 
 
Hlasovanie:   
Prítomní:  25 
za:         24    
proti:        0       
zdržal sa:    1     
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené.  
 
Bod 5 – Kritériá na ubytovanie študentov TU na akademický rok 2011/2012 
 
 Predsedníčka AS TU vyzvala povereného rektora ako predkladateľa materiálu o 
predstavenie návrhu. doc. ThDr. Andrej Filipek SJ, PhD. informoval, že sa mu v spolupráci s 
Pedagogickým oddelením rektorátu TU podarilo v prebiehajúcom akademickom roku 
ubytovať všetkých študentov, ktorí o ubytovanie žiadali. Kritériá sú súčasťou vyhlášky 
rektora TU č. 2/2011 o ubytovaní študentov TU v Trnave. Poukázal na body, ktoré boli 
zmenené oproti minulému roku, a to, že kritériá zohľadňujú mimoškolské aktivity a sociálne 
aspekty študentov. Informoval, že zvažovali prihliadať i na študijný priemer, no nakoniec sa 
rozhodli pre jeho nezohľadňovanie. Spomenul špecifikum vzdialenostného kritéria – 
ubytovanie študentov, ktorí bývajú vo vzdialenosti menej ako 60 km od sídla univerzity, ale 
ak doba prepravy prekročí viac ako 1,5 hodiny, čiže musí viackrát presadať = vzdialenosť s 
časovou náročnosťou. Podotkol, že TU nemá vlastný internát, ale každoročne uzatvárajú 
zmluvy, ktorými zabezpečujú ubytovanie. Informoval o zavedení penalizácie študentov pri 
porušovaní ubytovacieho poriadku. Reagoval na písomné pripomienky doc. Démutha. Doc. 
Démuth navrhol v pripomienkach, ktoré boli postúpené členom AS TU pred rokovaním AS 
TU ako prvú zmenu, zmenu čl. 2 ods. 3 – potvrdenie o vzdialenosti vydané SAD/ŹSR – 
a navrhol umožniť akceptáciu obdobného dokladu, ktorým môže byť cestovný lístok 
s vyznačenou vzdialenosťou alebo dokladu od iného prepravcu, nakoľko preprava nemusí byť 
realizovaná iba spomínanými druhmi dopravy, a aj vzhľadom na to, že samotné zaobstaranie 
potvrdenia vydané priamo SAD/ŽSR môže byť finančne nákladné – cestovanie do sídla 



SAD/ŽSR z miesta bydliska. Poverený rektor poznamenal, že nie všetci dopravcovia na 
cestovných lístkoch uvádzajú vzdialenosť a dobu prepravy. Predsedníčka AS TU navrhla 
nahradiť SAD/ŽSR slovom dopravca, po vzájomnej dohode si rektor osvojil návrh 
na nahradenie SAD/ŽSR slovom dopravca. V druhom bode pozmeňujúceho návrhu doc. 
Démuth navrhol zmenu čl. 3 ods. 2 a 3, a to doplniť okrem invalidného dôchodku aj starobné 
a predčasné dôchodky, nakoľko by mohlo ísť o znevýhodňovanie študentov pochádzajúcich 
z takýchto rodinných pomerov, čo predkladateľ akceptoval a súhlasil s doplnením návrhu. 
Ďalšou pripomienkou, ktorá však nebola uvedená v písomných pripomienkach doc. Démutha, 
bolo doplniť do čl. 3 ods. 1 aj obojstranne osirelých študentov, na čo rektor reagoval tým, že 
obojstranne osirelí študenti sú jedným z kritérií, na základe ktorých sa udeľuje výnimka pri 
udeľovaní ubytovania, ako sa uvádza v čl. 5 ods. 6 písm. b), na základe čoho doc. Démuth 
pripomienku stiahol a navrhol ponechať čl. 3 ods. 1 v pôvodnom znení.  
 Predsedníčka AS TU poprosila predkladateľa o stanovisko k čl. 6 ods. 2 návrhu, podľa 
ktorého „v iných odôvodnených prípadoch, rozhodne o penalizácii KPUŠ TU, ak sa na nich 
uznesie potrebnou nadpolovičnou väčšinou hlasov“. Spýtala sa, či KPUŠ TU má podľa 
schválenej vyhlášky rektora TU č. 2/2011 právomoc penalizovať a čo znamená slovné 
spojenie „v iných odôvodnených prípadoch“, nakoľko z predpisu to nie je zrejmé a dôvody 
penalizácie by z neho mali jasne vyplývať. Navrhla tento odsek úplne vypustiť. Poverený 
rektor uviedol, že ide o výtržnosti rôzneho charakteru, ktoré nie je možné konkretizovať. 
Predsedníčka AS TU taktiež namietla nejasnosť ustanovenia v návrhu, pokiaľ ide o potrebné 
kvórum pri hlasovaní komisie. Z predloženého textu nie je zrejmé, či sa nadpolovičnou 
väčšinou hlasov myslí počet prítomných alebo počet členov komisie. Diskutujúci sa 
konsenzuálne zhodli, že by malo ísť o nadpolovičnú väčšinu hlasov všetkých členov komisie. 
 Bc. Dlugolinský v rámci rozpravy podotkol, že ho potešilo rozhodnutie predkladateľa 
návrhu kritérií pre ubytovanie zohľadňovať i mimoškolské aktivity, no poznamenal, že toto 
kritérium bolo navrhované už dávnejšie, no doteraz nebolo odsúhlasené.   
 Po ukončení diskusie hlasoval AS TU o pozmeňujúcich návrhoch doc. Démutha 
a predsedníčky AS TU. 
 
Uznesenie AS TU 4R-7/14042011 
          AS TU schvaľuje pozmeňujúci návrh ku Kritériám na ubytovanie študentov TU v Trnave na 
akd. R. 2011/12: v čl. 2 ods. 3 sa slová "SAD alebo ŽSR" nahrádza slovom "dopravcom", čl. 3 bod 2 a 
3 sa dopĺňajú tak, že za slovo "invalidnom" sa vkladá čiarka a text "starobnom alebo predčasnom“. 
 
Hlasovanie:   
Prítomní:  25 
za:         25    
proti:        0       
zdržal sa:    0     
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie boli jednomyseľne schválené.  
 
Uznesenie AS TU 4R-8/14042011 
 AS TU schvaľuje pozmeňujúci návrh, podľa ktorého čl. 6 ods. 2 Kritérií na ubytovanie 
študentov TU v Trnave na akad. Rok 2011/12 znie: „V iných odôvodnených prípadoch rozhodne 
o penalizácii KPUŠ TU, ak sa o týchto prípadoch uznesie nadpolovičnou väčšinou hlasov všetkých 
členov.“ 
 
Hlasovanie:   
Prítomní:  25 
za:         23    
proti:        0       
zdržal sa:    2     
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené.  
 
 Následne AS TU pristúpil k hlasovaniu o návrhu kritérií ako celku v znení schválených 
pozmeňujúcich pripomienok. 



 
Uznesenie AS TU 4R-9/14042011 
 AS TU schvaľuje návrh Kritérií pre ubytovanie študentov TU v Trnave na akademický rok 
2011/2012 v znení pozmeňujúcich návrhov. 
 
Hlasovanie:   
Prítomní:  25 
za:         25    
proti:        0       
zdržal sa:    0     
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie boli jednomyseľne schválené.  
 
Bod 6 – Voľba zástupcu študentskej časti AS TU za člena Komisie pre ubytovanie 

študentov TU v Trnave  
 
 Predsedníčka AS TU informovala o liste, ktorým poverený rektor požiadal AS TU 
o zvolenie zástupcu študentskej časti AS TU za člena Komisie pre ubytovanie študentov TU 
v Trnave na jednoročné funkčné obdobie so začiatkom od 1. apríla 2011. Uviedla, že zástupcu 
volí iba študentská časť AS TU. Na základe prezenčnej listiny zistila schopnosť študentskej 
časti AS TU uznášať sa. Poznamenala, že k zvoleniu je potrebná nadpolovičná väčšina 
prítomných členov. Mária Strenková  navrhla za kandidáta Olivera Seleckého – nekončí 
štúdium, je v kontakte so študentmi a je podľa nej najvhodnejší kandidát. Pán Selecký 
kandidatúru prijal. Predsedníčka AS TU sa spýtala členov študentskej časti AS TU, či chcú 
o kandidátovi hlasovať verejne alebo tajne, nakoľko zo zákona o VŠ nevyplýva obligatórnosť 
tajného hlasovania v takejto veci. Členovia študentskej časti AS TU o tejto otázke preto 
hlasovali. 
 
Uznesenie AS TU 4R-10/14042011 
 Študentská časť AS TU schvaľuje tajné hlasovanie o členovi komisie pre ubytovanie študentov 
TU v Trnave. 
 
Hlasovanie študentskej časti AS TU:  
Prítomní:  11 
za:          2    
proti:       9       
zdržal sa:    0     
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie nebolo schválené. 
 
 Nakoľko návrh na tajné hlasovanie nebol schválený, členovia študentskej časti AS TU 
pristúpili k verejnému hlasovaniu.  
 Predsedníčka AS TU pred hlasovaním otvorila diskusiu k otázke, či je aj pri verejnom 
hlasovaní o personálnych návrhoch  potrebné počítať i hlasy PROTI a ZDRŽAL SA, keďže je 
dôležitý len počet hlasov ZA navrhnutého kandidáta na funkciu. Členovia AS TU sa v rámci 
otvorenej diskusie neformálne zhodli na tom, že by sa malo analogicky postupovať podľa 
platného § 12 ods. 6 Rokovacieho poriadku AS TU.  
 
Uznesenie AS TU 4R-11/14042011 
 AS TU schvaľuje Olivera Seleckého za zástupcu študentskej časti AS TU v Komisii pre 
ubytovanie študentov TU v Trnave na jednoročné funkčné obdobie so začiatkom od 1. apríla 2011.  
 
Hlasovanie:   
Prítomní:  11 
za:           8    
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené.  
 
 
 



 
Bod 7 – Potvrdenie mandátu zástupcu AS TU v RVŠ na nové funkčné obdobie RVŠ 

 
 Predsedníčka AS TU informovala členov, že Dr. Varga bol zvolený za zástupcu AS TU 
v RVŠ SR 1. decembra 1998 a má štvorročné funkčné obdobie. Nakoľko však 31. mája 2011 
končí funkčné obdobie RVŠ SR, je potrebné v zmysle čl. 1  bod 3. Rokovacieho poriadku 
RVŠ SR potvrdiť mandát zástupcu v RVŠ hlasovaním.  
 V rámci otvorenej diskusie k tomu bodu predsedníčka AS TU poukázala na to, že podľa 
§ 9 ods. 1 písm. p/ zákona o VŠ AS volí zástupcu do RVŠ SR tajným hlasovaním. V tomto 
prípade však nejde o voľbu, ale o potvrdenie mandátu zvoleného zástupcu v zmysle 
vnútorného predpisu RVŠ. Prof. Baláž navrhol hlasovať verejne, nakoľko sa jedná iba 
o potvrdenie mandátu. Dr. Karaba navrhol hlasovať o tom, že sa senát uzniesol, že sa nejedná 
o voľbu, a preto si to nevyžaduje tajné hlasovanie.  
 Keďže nik z členov AS TU sa do diskusie už neprihlásil, predsedníčka AS TU uzavrela 
diskusiu a navrhla hlasovať o návrhu uznesenia, z ktorého by do budúcnosti vyplynulo 
pravidlo týkajúce sa spôsobu hlasovania v týchto prípadoch. 
 
Uznesenie AS TU 4R-12/14042011 
 AS TU, ktorý svojho zástupcu do RVŠ zvolil v priebehu funkčného obdobia a neuskutoční 
voľbu nového člena, potvrdzuje mandát svojho zástupcu v RVŠ na nové funkčné obdobie RVŠ 
verejným hlasovaním. 
 
Hlasovanie:  
Prítomní:  23 
za:         23   
proti:        0      
zdržal sa:    0     
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
 
 Na základe výsledku hlasovania AS TU pristúpil k hlasovaniu o návrhu týkajúceho sa 
potvrdenia mandátu svojho zástupcu v RVŠ na nové funkčné obdobie RVŠ. 
 
Uznesenie AS TU 4R-13/14042011 

AS TU potvrdzuje mandát Dr. Vargu ako svojho zástupcu v RVŠ na nové funkčné obdobie 
RVŠ 2011 - 2015.  
 
Hlasovanie:  
Prítomní:  23 
za:         22   
Predsedníčka AS TU konštatovala, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené. 
 
Bod 8 – Voľba podpredsedu AS TU za zamestnaneckú časť 
 

Predsedníčka ASTU pripomenula dôvod zaradenia tohto bodu do programu 4. 
riadneho zasadnutia AS TU – prof. Held sa 10. februára 2011 vzdal funkcie podpredsedu a 
tým mu aj zaniklo členstvo v Predsedníctve AS TU. V súčasnosti má tak AS TU len 
podpredsedu za študentskú časť.  

Keďže podľa Rokovacieho poriadku AS TU podpredseda sa volí za účasti najmenej ¾ 
všetkých jeho členov a k momentu prerokúvania tohto bodu nebol podľa prezenčnej listy 
prítomný potrebný počet členov AS TU, tento bod programu bol pre neuznášaniaschopnosť 
AS TU odložený. Predseníčka AS TU oznámila, že ho zaradí do programu 5. riadneho 
zasadnutie AS TU.  
 
 
 
 



Bod 9 – Rôzne 
 
 Predsedníčka AS TU informovala prítomných členov AS TU o zasadnutí Predsedníctva 
AS TU dňa 14. apríla 2011 o 13.00 hod., ktorého program sa týkal prípravy 4. riadneho 
zasadnutia AS TU.   

Dr. Varga informoval, že sa zasadnutie RVŠ od posledného zasadnutia AS TU 
neuskutočnilo, avšak je pripravované na začiatok mája 2011. Mgr. Janček ako zástupca ŠRVŠ 
informoval, že zasadnutie ŠRVŠ sa taktiež od posledného zasadnutia AS TU neuskutočnilo.  

Vzhľadom na to, že nik z prítomných členov AS TU sa do diskusie v rámci bodu 
Rôzne neprihlásil, predsedníčka AS TU poďakovala prítomným členom za ich účasť na 
zasadnutí a 4. riadne zasadnutie AS TU ukončila. 
 
 
V Trnave, 14. apríla 2011 
 
 
 
Schválil:                         doc. JUDr. Soňa Košičiarová, PhD., mim. prof., predsedníčka AS TU  
  
                                                                   
  
Overili:                             PhDr. Alena Piatrová, PhD., členka AS TU  
  
  
  
                                         Mgr. Jozef Jurík, člen AS TU   
  
  
 
Spracovala:                       Lívia Macášková, tajomníčka AS TU   
 
 
 
 


